
AMPA de l’Institut Manuel Carrasco i Formiguera
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Curs: 2022-2023 Versió:  1

Data de la reunió: 20 de setembre de 2022
Lloc: Telemàtica mitjançant Google Meet
Assistents: Jordi Belmonte, Silvia Sanchez, Diego Campanario, Alfred Quintana, Miguel Corominas,
Veronica, Joan sanz, Isidre, Desiree Gonzalez, Rafael Antonio barrios.

Comencem la reunió a les 19:00h. amb l’ordre del dia següent:
1 – Lectura i aprovació de l’acta anterior.
2 – Socialització: seguiment.
3 – Menjador: inici de curs.
4 – Extraescolars: propostes curs 22-23
5 – Biblioteca: Dotació de llibres i jocs
6 – Torn obert de paraules.

1 - Lectura i aprovació de l'acta anterior.
S’aprova per unanimitat l’acta anterior.

2 – Socialització: seguiment.
Ha anat força bé, quasi un 90% de l’alumnat.

3 – Menjador: inici de curs.
El membre de la comissió (Sílvia) no es pot connectar. Ho explica en Jordi.
Hi ha moltes beques menjador denegades; és un problema que cal resoldre. De moment, s’avança
els diners, ja que les beques van lentes de tramitar.
Es comenten varies temes:

- Hi ha 2 tipus de beques (Ho gestiona l’institut. Arribaran amb efecte retroactiu.):
- A necessitats especials
- B per motius economics (socio-educatives)

- Alguna alumne s’ha queixat de menjar en mal estat; s’indica que cal avisar al monitor i a
l’ampa per estar informats. Es demanarà explicacions a VaDeLleure.

- Hi ha queixes que el menú és simple. Des de l’Ampa s’indica que es preferiex garantir que
l’alumnat s’ho mengi tot a llençar menjar; de fet només 2 dos àpats a la setmana. Es revisarà
el menú d’octubre.

- Es demanarà a VaDelleure que pengi el menú a la seva aplicació.
- Hi ha queixes que s’incentiva l’ús del mòbil a menjador. L’ampa indica que durant la

pandemia va haver permisivitat, però aquest any no hauria de ser. Es proporcionarà jocs de
taula i llibres. I es fa recordatori a les famílies sobre aquest tema.

- Un assistent a la reunió indica que és millor demanar les beques a través de l’ajuntament
(NESE), ja que és més fàcil i una major quantitat de subvenció. Les admissions son a
l’octubre.

- Hi ha una queixa d’un alumne que estava inscrit , però no constaba com inscrita. Ja s’ha
solucionat.

4 – Extraescolars: propostes curs 22-23
S’ha iniciat la inscripció de bàsquet, i ja hi ha 9 inscrits. Començarà a l’octubre.
En joan publicarà a la web l’accés al full d’inscripció de 7 d’aventura.
Èn Jordi contactarà amb Andres (pintor) per pintar les ratlles que falten i la canasta.
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Es demana que els propers anys, es faci la proposta d’activitats abans de l'inici de curs, ja que aquest
any s’ha fet una mica tard i l’alumnat ja ha cercat alternatives.

5 – Biblioteca: Dotació de llibres i jocs
L’institut deixa un espai a la biblioteca per a llibres, jocs i material de lliure accés per l’alumne, tant a
l’hora del pati com al menjador.
L’Ampa proporcionarà el material; hi ha varies opcions:

- recollida de material (llibres, comics, ...) entre les famílies, per donar-ho en préstec lliure. En
Jordi preguntarà a l’institut com recollir el material.

- Opcions de compra, per exemple a les biblioteques municipals a preu reduït
- Programa central de préstecs de les biblioteca municipals.

6 – Torn obert de paraules.
Es reporten queixes dels armariets: no es poden obrir, costa de tancar …
S’indica que es reportin les incidències a Secretaria que reassignarà la taquilla, i a l’ampa per si cal
fer reparacions.
Es recorda que cal voluntaris per la junta de l’ampa.

Es tanca l’assemblea amb la convocatòria de la darrera reunió del curs el 4 d’octubre de manera
presencial.
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